

Внимание! Аннотации представляются только на английском языке!!!

НАЗВАНИЕ ДОКЛАДА

Иванов И.О.¹, Петров А.В.², Сидоров А.Д.²

¹*Институт химии силикатов им. И.В. Гребеникова (филиал НИЦ «Курчатовский институт») - ПИЯФ), Санкт-Петербург, Россия*

²*Санкт-Петербургский государственный университет, Санкт-Петербург, Россия*
e-mail: ivanov@mail.ru

Поля со всех сторон – 2 см. Междустрочный интервал – одинарный. Название доклада – Times New Roman, полужирный, все прописные, 14 пт. Авторы (Фамилия, затем инициалы) – Times New Roman, 14 пт. ФИО докладчика подчеркнуть.

Аффилиации – Times New Roman, курсив, 12 пт. Выравнивание посередине, без абзацного отступа, без переносов слов.

Через пустую строку текст аннотации. Объем – не более 400 знаков (без пробелов). Шрифт – Times New Roman, 14 пт. Абзацный отступ – 1,25 см. Выравнивание – по ширине, без переносов слов. Междустрочный интервал – одинарный.

TITLE OF THE ABSTRACTS

Ivanov I.O.¹, Petrov A.V.², Sidorov A.D.²

¹*Institute of Silicate Chemistry (Branch of Petersburg Nuclear Physics Institute of the National Research Centre “Kurchatov Institute”), Saint-Petersburg, Russia*

²*Sankt-Petersburg State University, Saint-Petersburg, Russia*
e-mail: ivanov@mail.ru

The margins on all sides are 2 cm. The line spacing is single. The title of the report is Times New Roman, bold, all capital letters, 14 pt. The authors (Surname, then initials) are Times New Roman, 14 pt. The speaker's full name should be underlined.

Affiliations – Times New Roman, italics, 12 pt. Alignment in the middle, without paragraph indentation, without hyphenation.

The annotation text is separated by an empty line. The volume is no more than 400 characters (without spaces). Font – Times New Roman, 14 pt. The paragraph indentation is 1.25 cm. Alignment is in width, without hyphenation. The line spacing is single.